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- Nisam nikada bio na radnim akcijama jer sam imao takav posao da nisam mogao da odvojim
vreme za njih. Moj brat je bio nekoliko puta. Po njegovim pričama, a i koliko   se ja sećam, to
nije bilo nimalo loše. Mladi su sticali radne navike, družili se i doprinosili izgradnji zemlje.
Trebalo bi i danas da bude tako koliko vidim mladi ljudi ništa ne rade...
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